
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

ĀRKĀRTAS  FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2025. gada 22. janvārī                                                                                Nr. 2 

  

Sēde sasaukta plkst. 10:00 

Sēdi atklāj plkst. 10:02 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV - 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 
 

 

Darba kārtībā: 

1. Par saistošo noteikumu Nr.4/2025 „Par Balvu novada pašvaldības 2025.gada budžetu” 

pieņemšanu. 

 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs (klātienē) 

Protokolē – Ineta Leišavniece 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Aigars Pušpurs - attālināti, Sandra Kindzule - attālināti, Marija Duļbinska - 

attālināti, Egons Salmanis - attālināti, Jānis Trupovnieks - attālināti, Iveta Arelkeviča - attālināti, 

Anita Kokoreviča - attālināti, Imants Slišāns - klātienē, Ruta Cibule - klātienē, Aija Mežale - 

klātienē, Jānis Auziņš - klātienē, Sandra Kapteine - klātienē 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada pašvaldības izpilddirektore Daina Tutiņa, Balvu novada pašvaldības izpilddirektora 

vietnieks Jānis Bubnovs, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā 

ekonomiste Sandra Būdniece, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Olga Siņica, datorsistēmu un datortīklu administrators Jānis Zalāns, attālināti izmantojot 

https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā), Balvu novada Bērnu un jauniešu 

centra vadītāja Agnese Puļča, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas Sabiedrisko 
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attiecību speciāliste Agrita Luža, Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, 

Viļakas pilsētas Šķilbēnu un Medņevas pakalpojumu centra vadītājs Andris Mežals, Balvu pilsētas 

Bērzkalnes un Balvu pagasta pakalpojumu centra vadītājs Andris Višņakovs, Tehniskās nodaļas 

vadītājs Andris Zelčs, Balvu novada Būvvaldes vadītāja Anita Avotiņa, Ziemeļlatgales sporta 

centra vadītājs Arnis Voika, Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Attīstības 

plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arta Ķerģe, Kancelejas un personāla nodaļas personāla 

speciāliste Ausma Duļevska, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, Rugāju apvienības 

pārvaldes Bērzpils un Krišjāņu pagastu pakalpojumu centru vadītāja Biruta Bogdane, Balvu 

Profesionālās un vispārizglītojošās vidusskolas direktore Biruta Vizule, Rugāju pagasta klientu 

apkalpošanas speciāliste Daiga Logina, Balvu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, 

Balvu kultūras un atpūtas centra direktore Dita Nipere, Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas 

vadītāja Santa Kuleša, P/a "SAN - TEX" pašvaldības aģentūras direktors Egons Strumpe, Balvu 

Mākslas skolas direktore Elita Teilāne, Tilžas pamatskolas direktore Gunta Rižā, Balvu novada 

Izglītības pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Bērzpils 

pamatskolas direktore Ilona Stepāne, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja 

Iluta Jaunžeikare, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Nekustamā īpašuma 

nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Inese Kaņepe, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja 

Inese Siliņa, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Inese Trupovniece, Ziemeļlatgales Biznesa un 

tūrisma centra tūrisma organizatore Ineta Bordāne, Balvu novada Sociālās pārvaldes juriskonsulte 

Inita Pušpure, Bērzkalnes pirmskolas izglītības iestādes vadītāja  Inta Korlaša, Valsts un 

pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra vadītāja Irēna Začeva, Balvu pirmsskolas 

izglītības iestādes "Sienāzītis" vadītāja Iveta Barinska, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta 

Kokoreviča, Balvu muzeja vadītāja Iveta Supe, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas nodokļu administratore Iveta Voiciša, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma 

speciāliste Jana Krilova, Balvu novada pārvaldes izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, 

Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Komunikācijas un informācijas 

tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne 

Lele, Balvu sākumskolas direktore Larisa Krištopanova, Balvu novada Izglītības pārvaldes lietvede 

Lāsma Saviča, Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja vietnieks Ligija Logina, Finanšu 

plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, Kancelejas un 

personāla nodaļas klientu apkalpošanas speciāliste Linda Igaune, Balvu novada Sociālās pārvaldes 

vadītāja vietniece administratīvajos un saimnieciskajos jautājumos Līga Šustova, Attīstības 

plānošanas nodaļas projektu vadītāja Lonija Melnace, Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra 

vadītāja Mārīte Orniņa, Viļakas vidusskolas direktore Mārīte Supe-Tuča, Balvu Profesionālās un 

vispārizglītojošās vidusskolas lietvede Sanita Barbaniška, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, Baltinavas apvienības pārvaldes 

Vectilžas pagasta un Lazdulejas pagasta pakalpojumu centru vadītāja Tatjana Kairiša, Balvu 

novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste Terēza Čudarkina, Viļakas pilsētas 

saimniecības lietvede Terēzija Babāne, Iepirkumu nodaļas iepirkumu speciāliste Zane Kuzmina, 

Rekavas vidusskolas direktore Žanna Maksimova, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja 

vietniece Jūlija Korlaša, Ziemeļlatgales laikraksta Vaduguns redaktors Edgars GabranovsEdgars 

Gabranovs. 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  - Svetlana Pavlovska -  tiešo darba pienākumu dēļ, Jānis Vancāns - tiešo darba 

pienākumu dēļ 
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Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs skaidro, ka darba kārtībā ir 1 jautājums. 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs ierosina iepazīties ar ārkārtas Finanšu komitejas sēdes 

darba kārtību. 

Deputāti iepazīstas ar ārkārtas Finanšu komitejas darba kārtību. 

Deputātiem nav iebildumu par darba kārtību. 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.4/2025 „Par Balvu novada pašvaldības 2025.gada budžetu” 

pieņemšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu. Prezentē un sniedz informāciju par Balvu 

novada pašvaldības 2025.gada budžetu. Skaidro par budžeta plānošanas 

procesiem, par to, ka 2025. gada budžeta plānošanā, tika iesaistītas 

Sociālās un veselības aprūpes komiteja, Izglītības, kultūras un sporta 

komiteja, Attīstības komiteju pārstāvji. 

Ziņo Aija Mežale: Sniedz informāciju par Izglītības, kultūras un sporta komitejas ieguldīto 

darbu 2025. gada budžeta plānošanā. Sīkāk skaidro, ka tika izskatītas 

visas budžeta tāmes, kuras saistītas ar šo komiteju, kā arī tika izskatīti 

iestāžu plāni un vienreizējie pieprasījumi darba nodrošināšanai. Tika 

runāts ne tikai ar iestāžu vadītājiem, bet arī uzklausīti apkārtējie 

iedzīvotāji. Komitejā tika secināts, ka nevaram apmierināt visas iestāžu 

vajadzības. Kultūras pārvaldes tāmes vairākkārt tika noraidītas un 

atceltas, sakarā ar to, ka nevaram šīs vajadzības nodrošināt. Kā arī 

secinājām, ka atalgojums nav apmierinošs. 

Ziņo Ruta Cibule: Sniedz informāciju par to, ka Sociālās un veselības aprūpes komitejas 

tāmju izskatīšanai, tika veltītas divas komitejas. Pirmajā komitejā tika 

apspriesti sociālie pabalsti, otrajā komitejā tika runāts par sociālajām 

iestādēm un pansionātiem. Liela uzmanība tika pievērsta pansionātu 

ēdināšanai. 

Ziņo Sandra Kapteine: Sniedz informāciju par Attīstības komitejas jautājumiem saistībā ar 2025. 

gada budžeta plānošanu. Sīkāk paskaidro, ka tika iesaistīti visi, kas ir 

saistīti ar Attīstības komitejas projektiem. Tika uzaicināti pārvalžu 

apvienību vadītāji ar saviem pamatojumiem un vajadzībām. Informē, ka 

šajā 2025. gada budžetā tiek iekļauts tikai izdzīvošanas budžets. Budžetā 

ir iekļauta summa, kas tiks atgriezta pagastiem par īpašumu pārdošanu 

2023. gadā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina, ka iepriekšējos gados liels izaicinājums, bija tas, ka no valsts 

tika atgriezts iedzīvotāju ienākumu nodoklis, bet 2025. gadā tas vairāk 

nenotiks. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un skaidro par Finanšu izlīdzināšanu, ieņēmumu 

salīdzinājumiem, Ieņēmumu salīdzinājums ieņēmumu prognozēm un 

naudas līdzekļu atlikumu uz gada sākumu un saistībām. Sīkāk skaidro par 

budžeta ieņēmumiem un izdevumiem. Sniedz informāciju, ka budžeta 

izdevumos ir iekļauts minimālās darba algas pieaugums, pirmsskolas 

pedagogu atalgojuma pieaugums, izdevumi, kas paredzēti dalībai 
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Dziesmu un deju svētkos, tērpu un transporta izdevumi, sociālie pabalsti 

un izdevumi, kas paredzēti vēlēšanu nodrošināšanai. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par pedagogu finansējumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi uzdotajam jautājumam. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Papildina par pedagogu samaksām. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un sīkāk paskaidro par budžeta ieņēmumiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi uz jautājumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Izsaka repliku, ka vajadzētu pievērst uzmanību muzeju izmaksām. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un sniedz informāciju par Vispārējiem valdības dienestiem, par 

deputātu atalgojumu, komisijas darba samaksām, valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātās iemaksām no nepilnām likmēm, un 

neparedzētajiem izdevumiem, Vispārējiem valdības dienestiem  - 

centrālai pārvaldei, apvienību pārvaldēm. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par valsts sociālās apdrošināšanas obligātās iemaksām no nepilnām 

likmēm? 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi uz jautājumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina informāciju par komisiju darba samaksām. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka savu viedokli par komisijām. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Ziņo par izpildi valsts sociālās apdrošināšanas obligātās iemaksām no 

nepilnām likmēm 2024. gadā.  

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina informāciju. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un ziņo par vispārējiem valdības dienestiem, biedru naudām un 

valsts un pašvaldību vienotiem klientu apkalpošanas centriem. Informē 

par sabiedrisko kārtību un drošību: Dzimtsarakstu nodaļu, pašvaldības 

policiju un atskurbtuves uzturēšanu. Sniedz informāciju par 

ekonomiskajām darbībām, Ziemeļlatgales biznesa un tūrisma centru. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā vai nav kļūda par vakara vadītāju -2000 euro izdevumiem. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sniedz atbildi un pamato, ka kļūdas nav. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par 75 %? 
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Izsaka viedokli Mārīte 

Orniņa: 

Sniedz atbildi uz jautājumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, cik šobrīd Ziemeļlatgales centram plānoti ieņēmumi 2025. gadā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka viedokli, ka vajadzētu pārskatīt pozīciju - pasākums " Gada balva 

uzņēmējdarbībā" (vakara vadītājs 2000 eiro) 

Izsaka viedokli Mārīte 

Orniņa: 

Sniedz atbildi un informē, ka līdz domes sēdei šo jautājumu pārskatīs. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un ziņo par ekonomiskajām darbībām, pašvaldības autoceļu 

uzturēšanu un būvvaldi, Latgales speciālās ekonomiskās zonas  atbalsts, 
pārējo ekonomisko darbību (PVN), biznesa ideju konkursu, remigrācijas 

atbalsta pasākumiem, skolēnu nodarbinātību vasarā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kāds sakars ar Latgales speciālās ekonomikas zonas atbalstu? 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi uzdotajam jautājumam. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina informāciju, ka mums ir trīs šādi uzņēmumi un viens no tiem 

ir šūšanas cehs. Un sīkāk paskaidro. 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par projektiem. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina informāciju par projektiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Truponieks: 

Jautā par Brīvības ielas projektu. Vai un kādā mērā Satiksmes ministrija 

iesaistās, vai notiek sadarbība, jo tās ir tranzītielas? 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sniedz atbildi un skaidro, ka Satiksmes ministrija nesadarbojas par 

tranzītielām. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka savu viedokli un pamato, ka ir nopelns, ka šie jautājumi ir 

pavirzījušies uz priekšu. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Uzdod jautājumu, kā pielikumā sadalās algotie sabiedriskie darbi un kā 

tie sadalās pret iepriekšējiem gadiem? 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sniedz sīkāku informāciju par bezdarbniekiem nodarbinātības dienestā. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Papildina informāciju, ka rindā ir 79 iedzīvotāji. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Tiek izsludināts pārtraukums no 12.07-12.40. Pēc pārtraukuma notiek 

dalībnieku pārreģistrēšanās. 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un prezentē par vides aizsardzību, par pašvaldības teritoriju un 

mājokļu apsaimniekošana. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Uzdod jautājumu, par īpašumu vadīšanu. Vai ir plāns, par jaunaudzēm, 

par īpašumu kopšanu. Jo ir iespēja pretendēt uz Eiropas naudām. Kā 

maksimāli esošos īpašumus spētu sakārtot, ja iespējams ir nepieciešams 

atbalsts un resursi? Vai ir noteikta kāda atbildīgā persona? 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sniedz atbildi uz šo jautājumu un skaidro, ka ja būtu šāds cilvēks būtu 

ļoti labi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka savu viedokli. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsaka komentāru, ka tas būtu kopā jāanalizē šī situācija. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un ziņo par novada teritorijas apsaimniekošanu, komunālo 

saimniecību, par pašvaldības teritoriju un mājokļu apsaimniekošanu, 

apkuri un ūdensapgādi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par pašvaldības dzīvokļiem un iepirkumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli par piedalīšanos iepirkumos. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Izsaka savu viedokli un paskaidro. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un ziņo par pārdoto nekustamo īpašumu peļņas sadali. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā vai katrs pagasts nāk ar savām vajadzībām pie peļņas sadales? 

Izsaka viedokli, ka katra īpašuma pārdošanas ieņēmumi ir pašvaldības 

ieņēmumi un sadali. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Izsaka priekšlikumu, ka īpašumu pārdošanas peļņas daļu būtu jāatstāj 

pašvaldības ziņā. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Izsaka savu viedokli par peļņas sadali. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka virzāmies uz šīs peļņas sadali. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un ziņo par Veselības izdevumiem, par atpūtu, kultūrau un 

reliģiju, sportu, bibliotēkām, muzejiem un kultūras namiem, kultūras 

pasākumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu, kas ir domāts zem sabiedriskām attiecībām? 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka tā ir pašvaldības kopējā nauda, kas paredzēta finansējumam 

domes apbalvojumu grupām, laikraksta Vaduguns līgumam, avīzei - 

Balvu novada ziņām - izplatīšanai pa novadu, kā arī televīzijas, radio 

publikācijai laikrakstos, Boņuka ballei, un Latgales kongresam. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Izsaka savu viedokli un jautā par saistošajiem noteikumiem, vai tie ir 

jāsludina papīra formātā? 

Izsaka viedokli Iluta 

Jaunžeikare: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka savu viedokli, par to, ka sabiedriskās attiecības izdevumi tikai aug 

katru gadu, ka vajadzētu izvērtēt un samazināt avīžu lapu skaitu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Izsaka viedokli, ka mums ir gan bibliotēkas, gan klientu apkalpošanas 

centi, kur šos izdevumus var sameklēt, tas būtu risinājums uz piegādi un 

varētu atteikties no pasta piegādes. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kas ir domāts ar - kultūras pieminekļu uzturēšanu? 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka tā ir dotācija organizācijām, kas par to atbild. Tās ir baznīcas 

un kultūrpieminekļi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Izsaka savu viedokli, ka to vajadzētu nodefinēt, ka tie ir valsts nozīmes 

pieminekļi? 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsaka savu viedokli un piekrīt, ka tas būtu jāpārdefinē par valsts nozīmes 

pieminekļiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Runā par to, ka vajadzētu atbalstīt, lai laikraksti būtu, jo ne visi var aiziet 

uz bibliotēku vai klientu apkalpošanas centriem, vai pagastiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Kultūras pieminekļu uzturēšana būtu jādefinē uz sakrālās kultūras 

uzturēšanu. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un ziņo par izglītības izdevumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kas ir norēķini ar citām pašvaldībām par izglītības pakalpojumiem 

100 000 euro, vai tie ir savstarpējie norēķini? Un vai šajās summās ir 

iekļautas mērķdotācijas? Kā paliek ar pašvaldības daļu, vai šīs summas 

ir kā parasti, vai nav ņemts vērā Skola modulis? 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi uz jautājumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina, to, ka ja tiks pieņemts Skola modulis, tad mums šim 

finansējuma nebūs. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā, kā no budžeta plānošanas viedokļa, izgrozīsimies no deficīta, ja 

būs mīnuss budžetā pēc vēlēšanām, ko darīsim, vai ņemsim aizņēmumu? 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Izsaka savu viedokli, par Skola moduli, par bērnu attīstības kvalitāti. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka savu viedokli par skolu slēgšanu. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Jautā vai budžetā ir iekļauts valsts finansējums astoņiem vai divpadsmit 

mēnešiem? 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sniedz atbildi, ka valsts finansējums iekļauts astoņiem mēnešiem. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka savu viedokli, par vidusskolām un citām skolām, par to ka jābūt 

sapratīgiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Gatavs runāt par vidusskolām nevis par pamatskolām. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un ziņo par skolēnu pārvadājumiem pagastos. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā vai šajos izdevumos, ir iekļauti atalgojumi, degviela un remonti? 

Cik autobusi plānoti un kādos maršrutos? Kā arī uzdod jautājumu, kas ir 

plānots robotikas nodarbībām skolās? 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Tiek izsludināts pārtraukums no plkst.15.15-15.30. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un ziņo par sociālo aizsardzību. 
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Ziņo Ruta Cibule: Prezentē un papildina informāciju par Balvu novada Sociālo pārvaldi, par 

sociālās palīdzības pabalstu budžeta izpildi uz 30.11.2024. un plānojumu 

uz 2025.gadu, materiālās situācijas izvērtēšanas sliekšņiem no 

01.01.2024. /01.01.2025, par sociālās palīdzības budžetu, par grozījumu 

nepieciešamību, par pamata sociālo palīdzību, par mājokļa pabalsta 

aprēķinu, par prognozējamajiem minimālajiem ienākumu sliekšņiem 

sociālās palīdzības un sociālo pakalpojumu jomā no 2025.gada 1.janvāra. 

Ziņo Daina Tutiņa: Prezentē un ziņo, par prioritātēm pa nozarēm. Sīkāk paskaidro, kas tas 

tika izskatīts komitejās un izrunāts ar vadītājiem. 

Komitejas locekļi Ruta Cibule un Jānis Trupovnieks atstāj komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu, kā tika pārskatītas visas šīs vajadzības? 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz atbildi uz jautājumu 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Papildina un skaidro, ka tie lēmumi, kuri tika pieņemti 2024. gadā un 

netika realizēti, ir pārgājuši uz šo 2025. gada budžetu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka savu viedokli, ka noteikti vajadzētu paredzēt finansējumu 

datoriem izglītības iestādēs, jo tas tiek solīts no gada uz gadu, un 

joprojām tas nav izdarīts. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā, kāda summa ir jāparedz datoru finansēšanai? 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sniedz atbildi, un saka, ka tie varētu būt 40 000 euro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kindzule: 

Izsaka priekšlikumu, ka nepieciešams iekļaut kādu summu datoru 

finansēšanai 2025. gadā. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Izsaka viedokli, ka ir jāiekļauj finansējums datoriem 2025. gadā. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Auziņš: 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Izsaka priekšlikumu, ka varētu pārvirzīt naudas līdzekļus no sakrālās 

kultūras uzturēšanas izdevumiem uz datoriem izglītības iestādēm. 

Skaidro, ka iepriekš nebija saņemta informācija par precīzām summām 

valsts dotācijai pedagogu darba samaksai Sporta skolā un Kultūras 

pārvaldes tautas mākslas kolektīviem, kā arī tranzītielai Balvos un lūdz 

saistošos noteikumus papildināt ar nepieciešamo finansējumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

 

 

 

 

 

Ziņo Daina Tutiņa: 

Izsaka priekšlikumu, ka varam vienotiem, lūgt Finanšu plānošanas un 

centralizētai grāmatvedības nodaļai, veikt korekcijas un labojumus 

saistošajos noteikumos, iekļaut nepieciešamo naudas summu izglītības 

iestādēm datoru iegādei, valsts dotācijai pedagogu darba samaksai Sporta 

skolā un Kultūras pārvaldes tautas mākslas kolektīviem, kā arī tranzītielai 

Balvos. Komitejas locekļi vienojas un piekrīt šim priekšlikumam bez 

balsojuma vienbalsīgi. 

Ziņo par Likumu “Par valsts budžetu 2025. gadam un budžeta ietvaru 

2025., 2026. un 2027. gadam. 39. pants. Par to, ka Valsts kase, 

pamatojoties uz pašvaldības iesniegumu, var veikt  grozījumus vienā vai 

vairākos līgumos par valsts aizdevumu investīciju projektiem, samazinot 

2025. gada pamatsummas maksājumus ne vairāk kā par 30 procentiem 

no 2025. gada pamatsummu kopējā apmēra, nepagarinot aizdevuma 
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atmaksas termiņu un precizējot aizdevuma atmaksas grafiku, ievērojot 

nosacījumus.  

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem un 

sniegt atzinumu jautājuma izskatīšanai domes sēdē 2025.gada 30.janvārī. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu Nr.4/2025 „Par 

Balvu novada pašvaldības 2025.gada budžetu” pieņemšanu" ar 

papildinājumiem. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 16:57 

 

Komitejas sēdes vadītājs - 

domes priekšsēdētājs                                                                                           Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja – 

Kancelejas un personāla nodaļas 

personāla speciāliste                                                                                                 Ineta Leišavniece 

 


